
Vragen van Beter voor Rijswijk voor de raadsvergadering van 21 maart 2023

Tijdens het Forum Samenleving van 7 maart 2023 heeft ondergetekende concrete vragen gesteld 
omtrent het onderbrengen van 80 jonge migranten. 

De wethouder reageerde dat hij van niets wist. Uit informatie blijkt dat er wel degelijk ambtelijk 
contact is geweest. 

• Is de wethouder niet van mening dat hij de Raad, of fractievoorzitters meteen had moeten 
informeren? Zo nee, waarom niet.

• Jongeren blijken wat rond te hangen in de omgeving. Welke zorg wordt hen door het COA 
geboden zoals onderwijs, dagbesteding?

• Kunnen we, als deze groep elders wordt gehuisvest nog meer van dit soort geintjes 
verwachten?

• Is het COA voor de gemeente Rijswijk nog een organisatie waarmee afspraken zijn te maken? 
Zo ja, waarom heeft dit zo kunnen plaatsvinden?

Ger Kruger
Beter voor Rijswijk


